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van Adriana Poli Bortone (UEN) aan de Commissie

(7 mei 2001)

Betreft: Crisis in de sector levanttabak in Apulië

In de sector levanttabak in de streek Salento (Apulië, Italië) is sprake van een crisis die te wijten is aan een
verlaging van de productiequota’s, waardoor distorsies ontstaan ten opzichte van de Griekse levanttabak
waaraan een hogere communautaire premie wordt toegekend. Is de Commissie gezien bovenstaande
overweging van plan maatregelen te treffen om de problemen van de tabakssector op structurele wijze op
te lossen door, zij het maar voorlopig, een communautaire premie te verlenen aan deze producten gezien
de kwaliteit ervan?

Antwoord van de heer Fischler namens de Commissie

(4 juli 2001)

De huidige crisis bij „salentini”-tabak wordt hoofdzakelijk veroorzaakt door afzetproblemen op de markt
ondanks de verlaging van de productiequota waartoe voor dergelijke tabak is besloten.

Deze crisis treft niet de Griekse oriënttabak, waarnaar een goede vraag bestaat. Deze tabak kan tegen
bevredigende prijzen op de markt worden afgezet.

Voor een structurele oplossing van de problemen met oriënttabak in de regio Apulië kan worden gezorgd
via de regeling voor de opkoop van productiequota die is ingesteld bij de hervorming van de
gemeenschappelijke marktordening (GMO) in 1998. Deze regeling heeft tot doel vrijwillige beëindiging
van de tabaksteelt door de producenten te vergemakkelijken.

Bij de hervorming van 1998 is in de GMO voor tabak ook voorzien in de mogelijkheid een actief gebruik
van structurele programma’s voor plattelandsontwikkeling te maken met het oog op de omschakeling van
in moeilijkheden verkerende productiegebieden van tabak op andere activiteiten.

De Commissie overweegt niet aanvullende maatregelen op kwaliteitsgebied te nemen omdat de huidige
bepalingen reeds in differentiatie van de premie naar gelang van de kwaliteit voorzien. Op grond van de
reeds door de Raad genomen besluiten is deze differentiatie voor dit verkoopseizoen nog versterkt.
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van Christopher Huhne (ELDR) aan de Commissie

(10 mei 2001)

Betreft: Het meten van rendement van overheidsinvesteringen

Is het de Commissie bekend of er onderzoek is verricht om per lidstaat het rendement vooraf en na afloop
van overheidsinvesteringen te vergelijken? Kan zij een rangorde van de lidstaten opmaken waar het gaat
om de bekwaamheid van nationale ambtenaren om het rendement van overheidsinvesteringen accuraat te
voorspellen?

Antwoord van de heer Solbes Mira namens de Commissie

(19 juli 2001)

De meting van het rendement van overheidsinvesteringen is een complexe aangelegenheid omdat hierbij
zowel marktfactoren als andere factoren die buiten de economische sfeer liggen, meespelen. Politieke
overwegingen kunnen een belangrijke rol spelen. Nog moeilijker is het om ramingen te maken van het te
verwachten rendement op overheidsinvesteringen en datzelfde geldt voor een beoordeling achteraf van de
doeltreffend ervan. De Commissie is niet voornemens om een rangorde van nationale overheidsdiensten te
maken die gebaseerd is op hun vermogen om prognoses te maken.
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